
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 04.12.2023 

Deltagere:  Alle 

 

Dagsorden . 

1. valg af ordstyrer 

Lise-Lotte 

 

2. valg af referent  

Jacob 

 

3. godkendelse af dagsorden 

OK 

 

4. godkendelse af sidste referat   

Kort snak om omplaceringshunde fra referat fra sidste møde. Der er enighed om, at så 

længe der er hvalpe, der ikke er afsat, så må det have vores fokus.   

Referatet godkendt. 

 

5. opfølgning af pligter/opgaver (Ulla, Betina, Susanne, Jacob, Lise-Lotte)  

Brochure om hvalpens udvikling er klar og lægges på hjemmesiden. Printvenlig version 

meldes ud til folket og annonceres som nyt på hjemmesiden. 

Brochuren til nye hvalpekøbere skal til tryk. Prisen undersøges hos vores faste trykker samt 

andre. Der bestilles 300 stk. En stak hos Jesper samt hos opdrættere, der kan deles ud til 

nye hvalpekøbere uanset om de meldes ind i klubben eller ikke. 

 

6. økonomi ved kassereren  

Intet nyt fra regnskabsføreren 
 

7. avl og sundhedsudvalget 

Intet nyt 



 

8. udstillingsudvalget 

Har modtaget regning fra Haarbyhallen – afventer for rosetter. Pt. er der et lille underskud 

omkring 1500 kr. Med to udenlandske dommere er det virkelig godt klaret. 

Vi opsummerer de kommende udstillinger: 

Vejle 6. april 

Sjælland 25. – 26. maj 

Tornby 31. august – 1. september 

Sydsjælland 12. oktober  

Juleudstilling 23. november 

Vi tager forbehold for ændringer  

Kort snak om dommeraspirant. Vi vil godt være behjælpelige med at en aspirant kan få 

ring-erfaring, hvis ikke der er muligheder ved DKK-udstillinger. 

 

9. aktivitetsudvalget  

God tur på bakken – dejligt at få vist racen frem. Vi satser på et større fremmøde fremover. 

Lise-Lotte spørger ind til evt. kommende aktiviteter på Bornholm og aktiviteter generelt. 

    

10. Klubbens medier  

Til næste nummer af Bernharden: 

-     Generalforsamling. 

- Forslag til generalforsamlingens dagsorden 

- Udstillingskalender 

- Lørdag d. 23. marts 

 

Bestyrelsen præciserer ordningen vedr. nye hvalpekøberes gratis medlemskab. Man 

kan som gratis medlem ikke stille op til bestyrelsen, og har ikke stemmeret i 

foreningens anliggender.   

Ulla skriver leder til næste nummer. 

Klubben er spurgt ind til at byde ind til en race-beskrivelse i DKK’s medlemsblad 

”Hunden”. Det glæder vi os meget over. Jacob spørger Jesper, om han vil lave et 

udkast til artiklen. Lise-Lotte kvitterer for henvendelsen og spørger til deadline. 

Ulla laver et udkast til beskrivelse af klubbens 50års jubilæum. Opmærksomhed på 

ophavsret på billeder inden vi sender noget til et større medie. 

  

11. Næste møde 

2. januar kl. 19 

  

12. Eventuelt     

Intet  


